
Dato/Tid/Sted: 08.11.18 / kl. 19.30 / Klaus 

Mødetype: Bestyrelsesmøde i grundejerforening 

Deltagere: Mads, Klaus, Kresten & Søren(ref.)  

 

1. Godkendelse af referat fra forrige møde  

- Referatet er godkendt  

 

2. Henvendelser fra medlemmer (Alle)  

- Mads slår systemmeddelelser til bestyrelsesmedlemmerne fra  

 - Intet at berette fra den front 

 

3. Opdatering af medlemsliste – (Mikkel)  

- 3 nye medlemmer dvs. 146 medlemmer i alt 

 

4. Status økonomi – indeværende og kommende disponeringer (Kresten)  

- Ikke nogen væsentlige disponeringer  

 

5. Status på nuværende opgaver  

a. Hjemmeside – (Mads) i. GDPR status – i proces  

- Mads opdaterer dette med jævne mellemrum.  

 

b. Facebook layout, indhold og vedligehold (afventer)  

- Facebooksiden passer sig selv for nu. Den kan anvendes til fremtidige arrangementer. 

- Klaus sender et par datoer vedrørende potentielt relevante arrangementer til Mads 

 

c. Materialeudlån, opdatering, booking (Kresten/Mikkel) 

 i. Depotbestyrermøde  

- Der afholdes snarest statusmøde, når der har været trailereftersyn. 

 

ii. Trailerrep./udskiftning 



- Den ene trailer udskiftes, og sælges til et medlem, der har hænderne skruet ordentlig på. - -

- Traileren udbydes til 750 kr. Alternativt sælges den på DBA.  

- Kresten og Jørgen Hänner tager de forskellige rekvirerede tilbud på ny trailer op. Det kan 

overvejes, om traileren evt. købes med netsider, da vi ikke har en sådan tilgængelig i 

udstyrskataloget. 

 

 iii. Salg af udtjente trailere til medlemmer  

- Principielt set ja, se forrige punkt. 

 

d. Ejendomsmægler/Ambassadør (Alle)  

i. Status på ambassadører? 

- Der er kommet en ny ambassadør i grundejerforeningen i form af Kim Olesen, der er blevet 

tildelt området Bakkefaldet og Haslevangsvej mellem Staghøjvej og Solhøjvej.  

 

 ii. Stikprøver på overlevering fra ejendomsmæglere?  

- Klaus kontakter nytilflyttere for at tjekke op på, om ejendomsskrivet rent faktisk bliver 

udleveret af ejendomsmæglerne 

 

e. Kloakseparering og privatisering (Alle)  

i. Kommentering af indhold (Alle)  

- Der er enighed om, at indholdet på hjemmesiden er klart og tydeligt.  

 

f. Solbakken ”kontra” Hasle fællesråd (afventer)  

 

g. Nyt fra fællesrådet (Klaus) 

  i. REMA1000 status  

Møde den 19/11 kl. 17.00-18.30 på Hasle Skole. Der er sendt materiale ud fra kommunen. 

Den 25/10 var der borgermøde på Hasle Skole.  

 

ii. Vejlukning Staghøjvej – Høgevej status  

- Den politiske beslutning forventes afgjort snart. Klaus afventer svar fra sin kontakt ved 

kommunen.  



 

iii. Øvrigt? 

- Der er møde i Aabyhøj vedrørende kloakseparering den 15. november kl. 16.00-18.00. 

Dette uploades på hjemmesiden.  

- Der er borgermøde vedrørende nedrivning af butikscentret Frydenlund møde den 27/11 kl. 

17-19 på Møllevangskolen. Det forlyder, at der skal laves ungdomsboliger.  

- Der er kommet en brochure fra kommunen vedrørende dannelsen af vejlaug. Den kan 

findes på www.aarhus.dk/harmonisering 

 

h. SolbakkenRun arrangementet (Alle)  

- SolbakkenRun bliver afholdt den 26/05/2019 ved Skjoldhøj. Konceptet er umiddelbart noget med løb. Der 

skal nedskrives et præcist koncept. Der skal laves en flyer tidligt i det nye år. Søren skriver lidt på konceptet 

og medbringer det til næste møde.  

 

i. Mosteridag opsamling (Alle)  

- Det var, som sædvanligt, en dejlig dag i de gode omgivelser omkring Sognehuset ved Viborgvej. Det 

aftales, at der indkøbes ”en splitter” til haveslangen for nemhedens skyld til næste år. 

- Kresten finder kvitteringen til kværnen, da der måske skal nogle nye knive på.  

 

j. Potentielt bankskifte (Kresten) 

- Kresten har regnet på, om et bankskifte kan svare sig. Umiddelbart er der meget lidt at hente ved at skifte 

til Arbejdernes Landsbank, men det er stadig problematisk med det høje beløb, 600 kr. pr. skift. Vi ser på, 

hvordan prisudviklingen udarter sig. Konklusionen er, at vi fortsætter med Nordea som 

grundejerforeningens bank indtil videre.  

 

k. Generalforsamling format/indhold (alle)  

- Der er enighed om, at der skal være et fagligt indspark, f.eks. et oplæg af kloakseparering. Det skal 

formidles klart i indbydelsen, hvilket konkret indslag, der er tale om.  

- Datoen bliver den 5. marts kl. 18.30. Klaus undersøger, hvorvidt det kan lade sig gøre.  

- Mads skriver til Aarhus Vand og hører, om de er interesseret i at komme ud og tale om kloakseparering.  

 

6. Øvrig opgaver og forslag  

 



7. Evt. a. Næste møde?  

7. Næste bestyrelsesmøde afholdes den 24/01/2019 hos Klaus 

 

  

 


